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Følgende medlemmer møtte:  

Sel kommune:  Kjetil Eide 
Mysusæter Vel:   Anne‐Siiri Øyasæter 
Raphamn Vel:  Jon Herud 
Nordre Furusjøen Vel:  Torhild Haugen Finstad 
Otta IL:   Rolv Myrum 
Tjønnbakkvegen veglag:  Magne Thøring 
Skjerdinghø hyttegrend:  Bjørn Engehagen 

 

I tillegg møtte: 

Styret ved Tor Jostein Furu, Rolv Myrom, Bjørn Hanstad og Gulla Formo (Jon Bekkemellem var 
fraværende) 

Valgkomiteen ved Sjur Arne Lindby 
Kristin Sandnes 
Bjørn Ove Bergum 
Ingebreth Drange Sandbu  
Torgeir Åndheim  
Erling Luseter 
Frank Turmo 
   

1.  Konstituering 

Det ble gjort følgende valg: 

Møteleder:       Tor Jostein Furu 
Referent:       Gulla Formo 
Underskrift av protokoll:   Magne Thøring og Rolv Myrum 

 

2.  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

3.  Årsmelding for 2022 

Hovedpunkter i årsberetningen ble gjennomgått av styreleder Tor Jostein Furu.  

Årsberetningen ble tatt til etterretning.  

4.  Regnskap for 2022 

Regnskapet for 2022 er ikke revidert, men dette er heller ikke formelt nødvendig.  

Regnskapet viser et underskudd på kr 63.986,‐. Dette skyldes vedlikehold og flere store 
reparasjoner av løypemaskin samt høyere drivstoffutgifter på grunn av økte priser på diesel.  

Regnskapet ble enstemmig godkjent uten kommentarer. 

 

5.  Innkomne forslag 

Styret fremla forslag til vedtektsendringer. 

Utover dette var det ingen innkomne forslag før årsmøtet.  
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5.1  Forslag til reviderte vedtekter  

  Styreleder Tor Jostein Furu gjennomgikk forslag til nye vedtekter. 

Det ble gjort endringer i vedtektene på fjorårets årsmøte. I forbindelse med søknadene til og 
avtaler med grunneiere for siste sesong, har det også kommet tydelige innspill fra enkelte 
grunneiere og rettighetshavere på at vedtektene må endres ytterligere for å bedre samarbeidet 
mellom Løypelaget og grunneierne.  

Styret har diskutert vedtektsendringer nøye både i lys av innkomne innspill, og ut fra egne 
vurderinger med henhold til en, etter styrets mening, påkrevd endring av enkelte punkter i 
vedtektene. Styret la med dette fram forslag til reviderte vedtekter for årsmøtet 2022. 

Mysusæter Vel ønsket en utdypning av paragraf 9 med klargjøring av om betydningen av en 
fullmakt var uavhengig av antall medlemskap den som gir fullmakt i besitter. Dette ble bekreftet 
av styreleder. Sel kommune ved Kjetil Eide gav ros til styret for et godt gjennomarbeidet forslag 
til nye vedtekter. 

Styrets forslag til vedtektsendringer ble enstemmig vedtatt.  

 

6.  Fastsettelse av kontingent for medlemmer i Løypelaget 

Styret har foreslått en medlemskontingent på kr 900,‐ per år. Kommentarer fra salen på at dette 
er et høyt beløp for medlemskap, og at man ved dette vil redusere mulighet for økning av 
medlemsmassen. Da Løypelaget har behov for økonomiske bidrag av en viss størrelsesorden og 
at tidligere erfaring med størrelse på innbetalinger fra både hytteeiere og lokale, ble det 
forslaget på kr 900,‐per medlemskap enstemmig vedtatt.  

 

7.  Budsjett for 2023  

Styret bemerket at man vedtar budsjettet for inneværende år, selv om halve året er gått. Dette 
er i henhold til tidligere praksis, og ut fra at selve sesongen avviker fra regnskapsåret.  

Budsjettet legger opp til et underskudd på kr 165.200,‐. Dette skyldes i hovedsak at det 
forventes lavere innbetalinger enn tidligere år fra større bidragsytere, samt at det må utføres 
vedlikehold og service på løypemaskinen. Dialog med skatteetaten angående mva‐plikt kan 
påvirke budsjettet fremover. Ny løypemaskin må vurderes og det velges å avsette midler til ny 
maskin i budsjett for 2023. Alternativt må man regne med å påkoste nåværende maskin med et 
betydelig beløp.  

Budsjettet ble enstemmig godkjent.   

8.  Valg 

Valgkomiteens forslag til nye styremedlemmer ble framlagt. Valgkomiteens endelige innstilling 
er ikke blitt sendt ut til medlemmene i forkant. Det ble derfor foreslått at det skulle være mulig å 
komme med nye forslag til kandidater under møtet. Mysusæter Vel var uenig i dette og det ble 
foretatt en avstemning hvor det ble avgitt 4 stemmer for og 3 stemmer mot mulighet for nye 
forslag til kandidater. 

Etter nylig vedtatt endring i vedtektene § 12 skal styret nå bestå av fem medlemmer og to 
varamedlemmer.  

Det ble bemerket fra salen ønske om større lokal representasjon i styret enn valgkomiteens 
opprinnelige forslag. Forslag fra salen på Atle Bråtet som styremedlem og Jon Herud som 
varamedlem. Dette ble vedtatt med vedtatt med en stemme mot.  
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